
 

Επερώτηση 
 

ΘΕΜΑ: Για το βιολογικό καθαρισμό Λιαπάδων 

προς τον κ. Περιφερειάρχη Ι.Ν. 

Είναι γνωστό ότι ο βιολογικός καθαρισμός των Λιαπάδων υπολειτουργεί και χρειάζεται άμεσα 

επισκευαστικές εργασίες. 

Πριν δύο χρόνια το Δ.Σ. της ΔΕΥΑΚ αναγνωρίζοντας το πρόβλημα διέθεσε κονδύλι 145.000 ευρώ για την 

επισκευή του και τη σύνδεση του κεντρικού αποχετευτικού αγωγού του νοτίου τμήματος των Λιαπάδων 

με τον βιολογικό καθαρισμό. Έστειλε την ΜΠΕ για έγκριση. Όμως η έγκριση της ΜΠΕ καθυστερεί 

απαράδεκτα επί  δύο χρόνια. 

Αξίζει να σημειωθεί ότι ο κεντρικός αποχετευτικός αγωγός του νοτίου τμήματος των Λιαπάδων έχει 

κατασκευαστεί το 2010 και παραμένει ανενεργός γιατί δεν έχει συνδεθεί με τον αγωγό που οδηγεί τα 

λύματα στον βιολογικό καθαρισμό. Απομένουν να τοποθετηθούν 2 αντλίες και 100 μ. αγωγού για να είναι 

λειτουργικός. Ο αγωγός αυτός θα εξυπηρετήσει 100 περίπου σπίτια και επιχειρήσεις και είναι ζωτικής 

ανάγκης για την περιοχή. 

 

Επερωτάσθε: 

- Γιατί καθυστερεί η έγκριση της ΜΠΕ και αν έχει εμπλοκή η Περιφέρεια Ι.Ν. για την έγκρισή της; 

 

Κέρκυρα 22/8/18 Θ. Γουλής 

 Γ. Κορφιάτης 


